
 

       

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsen 
Tirsdag d. 10. januar kl. 18.00 – 20.15 i 

forhallen v. aulaen 
 
Vi starter med lidt mad kl. 18 – OBS 

mødetidspunktet er ændret. 

Mødedeltagere: 
 

Ulrik V. Stockmann - Formand 

Malene Freund – næstformand  

Tu (Do) Le Dinh Tryk - afbud 

Henriette Holm Lange  -afbud 

Christina Clausen Decker 

Anne Fricke Rudbeck 

Belinda Marie Petersen  

Jeannette Grønbæk 

Helle Boye-Hansen  - afbud 

Supl. Betina Kaas Skøtt  – Ønsker at træde ud af SB 

 

Elevråd 

Mads Pamperin – Formand  

Noah Jacobsen – Næstformand  

 

Anette Staub/AS 
Teddy Lykke Bisgaard/TB – Tine deltager i stedet for TB 

 

 

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 

 

23 

 

3 

 

Godkendelse af 

dagsorden  

 

A  

Godkendt 
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Nyt fra 

• Ledelse  

• SFO 

• Elevråd  

• Personale 

 

O 

 

Generel god stemning – opstarten efter nytår har været ramt af en del 

sygdom blandt personalet. Hele personalegruppen har været til 

samme oplæg omkring styrkelse af almenområdet i torsdags, en god 

fællesaften, med gode drøftelser og oplæg. Der startede 4 nye elever 

efter nytår. Fokus på sprogbrug på hele skolen, som vi har sendt ud i 

forældrenyt. Vi har nedsat frikvartersudvalg for at have fokus på 

mindre konfliktfyldte pauser. 

Husk møde ang. ny tildelingsmodel d. 23.1. kl. 16.30 – 18.30  

(AS, Ulrik, Belinda, Malene tilmeldes) 

 og møde med forældreråd og alle andre forældre d. 26.1.23. kl. 18.30 -

20.00. 

SFO: Julemåneden var vel organiseret, mange aktiviteter for børnene 

at vælge imellem og høj grad af julestemning. Personalet gjorde et 

fremragende arbejde. Der blev produceret masse af julegaver. Det var 

lidt kedeligt, at den 27. december mødte ingen af de 16 tilmeldte børn 

op i SFO. Personalet blev sendt hjem kl. 09.00 da de havde ventet i 3 

timer. Den 28. december oplevede vi det samme. Det er uheldigt, da 

det spild af ressourcer, som ikke kommer vores børn til gode. 

SFO  bibeholde to lukkedage: d. 19/5 og 5/6 2023.  

Special: De nye lokaler er taget i brug og der mærkes allerede en 

anderledes ro på eleverne – dejligt. Vi går ind i et spændende forår 



hvor det bliver afklaret, hvor mange elever vi får visiteret til næste 

skoleår.  

Elevråd: Der bliver snakket om frikvarterer i klasserne og flere elever 

har ønsker om at have åben skolegård igen.  

Forslag om at de yngre elever kommer med i elevrådet - et 

minielevråd, spirer. Alle elevers stemme skal høres- både fra almen og 

fra special.  Ideen kommer med til elevrådets næste møde til drøftelse. 

Der spørges ind til elevrådets arbejde med at hjælpe til tænd/sluk 

kampagnen ifht strømbesparelse - det skal fortsat være et 

fokuspunkt.General fokus på besparelser. 

Personalet: Der er blandede tilbagemeldinger på torsdagens oplæg. 

Der er generelt enighed om, at vi gør en masse allerede ifht at give 

eleverne priviligerede positioner, men der er også plads til 

nytænkninger. Der er travlhed med at lave indsatsplaner og 

handleplaner – udsprunget af den Strategiske handleguide.  
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Økonomi /budget  

Bilag 

 

O  

 

Årsresultat er som forventet. Økonomien er presset - Vi forventer at 

afslutte året med et merforbrug på ca. 2,2 mil. Dette skyldes en 

ekstraudgift på langtidssyge og afskedigelser på 1,4 mil. Vi har 

prioriteret at dele årgange, der hvor klassekvotienten har nået sit 

maksimum, således at vi forsat kan tage godt imod nye elever til 

skolen. Dette iflg. aftale med chef og forvaltning. 

Vi har været nødt til at bruge ekstra personaleressourcer på at dele en 

af vores specialklasser pga. store udfordringer i gruppen. Ekstraudgift 

til en lærer. Derudover har vi en elev fra almen, hvor vi også har været 

nødt til at sætte ind med ekstra støtte og dermed øget udgift. Derud 

over er vi ramt af meget højt sygefravær, som koster på vikarsiden. Vi 

følger kommunens sygefraværspolitik 1- 5-15. Indkalder til 

trivselssamtaler for i samarbejde med medarbejderen at se, hvad vi 

kan gøre for at nedbringe fraværet. 

  Det kræver stadig at  økonomien styres stramt. Vi forventer at 
budgettere med at nedbringe gælden med ca. 3-500.000 kr, men vi har 
endnu ikke modtaget SFO budget og dermed heller ikke arbejdet helt 
ned i budgetforslag til SB. Endelig forslag kommer på februarmødet. Vi 
ønsker at fastholde 3 spor hele vejen op – det viser sig, at der stadig er 
elev søgning til skolen, og vi lykkes i stor grad med at møde de elever 
der kommer til skolen, der hvor de er.  
Forslag om at forhøre sig i de lokale virksomheder mht restprodukter 
til faglokaler ( træ, papir)Er der gevinster ved at kigge på 
el/varmeforbrug?  Vi kan gøre noget ved at være særlig 
opmærksomme på at slukke for lyset, smartboard, lufte hurtigt ud og 
slukke for vandet. 
Hvis der spares penge op, skal det bruges til at nedbringe gælden ikke 
til indkøb.  
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Godkendelse af 

ferieplan for 

skoleåret 2023-24 

  
2023/24 - Ferieplan godkendes  
2024/25 drøftes - og tages op igen til senere møde. Forslag til 
ændringer (3/1 og 6/6) drøftes.  
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Godkendelse af nye 

Samværsprincipper 

Bilag 

 

DB 

Forslaget til Samværsprincipperne har været til drøftelse igen i 
personalegruppen samt teamkoordinator-gruppen.  Forslaget er rettet 
til så sproget primært er positivt rettet “vi gør..-sprog”.  
Skolebestyrelsen godkender samværsprincipperne.  
Der er opfordring til at mobil-princippet tages op til genlæsning. 
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Drøftelse af 

høringsmateriale 

vedr. strategi for 

implementering af 

Børne- og 

Ungepolitik 

Bilag 

 

DB 

Det politiske udvalg har sat en tydelig retning ifht., at alle børn og unge 
skal opleve succes i løbet af deres skoleuge. De voksne skal arbejde på 
at skabe priviligerede positioner for alle børn.  SB skal give høring på 
formuleringen d. 31/1 - er formuleringen af de 4 fælles mål tydelige og 
klare nok? Samtidig brede nok til lokale tiltag. 
Det er vigtigt, at formuleringen også taler til forældrene og eleverne.  
Malene og Jeannette laver udkast til høringssvar. Bestyrelsen nikker til 
formuleringerne i de 4 mål men har følg kommentarer; 

A. Det kan formuleres, så det er mere tilpasset lokalt. 
B. Hvordan kan vi arbejde målrettet på vores skole med 

progressionen for vores elever – hvad kan vi blive målt på -  
C. Hvordan får v systematisk hørt børnene og er vi på rette vej? 

Hvordan kan vi arbejde med det? 
D. Vores værdigrundlag lægger sig godt op ad dette mål, da vi 

har fokus på det brede og forpligtende læringsfællesskab.  
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Evt. 

 -Der skal være fokus på, hvor meget elevrødderne skal deltage - så 

møderne ikke bliver for lange og tunge for dem. De udtaler dog, at det 

er ok. De får ting med tilbage til elevrådet der skal arbejdes videre 

med.  

-SB-mødernes tidspunkt drøftes og det aftales at møderne fremover 

starter kl. 18:00. 

  

 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.    
● De gode historier. 
● Professionel networking på tværs af kommuner. 
●  

●  
●  

 

D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


